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Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága

2022. november 23-án

tartott üléséről



A bizottság tagjai közül jelen vannak: Remenyik Ildikó elnök, Tölcsér Borbála alelnök, Gulls Gergely 
bizottsági tag, Gulyás Gergely Kristóf bizottsági tag, Dr.JeneyJános Lászlóné bizottsági tag, Molnár Attila 
bizottsági tag, Zsitnyákjános Bálint bizottsági tag

További jelenlévők: Hajba Norina irodavezető, Kis Tímea irodavezető, Szincsák István irodavezető, 
Takács Anikó irodavezető, dr. Vörös Mária irodavezető, Zsoldos Orsolya irodavezető, Láng Andrea 
humánpolitikai referens, Péterfi Annamária testületi ügyintéző, Farkas Dávid informatikus, Krieser 
Andrea, a Szociális és Gyermekjóléti Szolgáltatási Központ intézményvezetője, Katinszki Ferencié, a 
Brunszvik Teréz Budavári Óvodák intézményvezetője, Koppány Ivett, a Budavári Önkormányzat 
Egyesített Bölcsőde intézményvezetője, dr. Gömör Iván, a Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont 
megbízott vezetője, Dőri Tamás, a Budavári Kapu Kft. ügyvezetője

Az ülés helyszíne:

Az ülés kezdete:

Az ülés vége: 

jegyzőkönyvvezető:

Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme (Budapest, Kapisztrán tér 1.) 

16:08 óra 

16:58 óra 

Lipták Noémi

Remenyik Ildikó, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a bizottság hét fővel 
határozatképes, és az ülést megnyitotta. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Zsitnyákjános 
Bálint bizottsági tagot.
Javasolta, hogy vegyék napirendre a „Az Oxygen Naphegy Kft.-vel és a Czakó Utcai Sport-és 
Szabadidőközponttal kötendő megállapodás" és az „A Baptista Szeretetszolgálat karácsonyi 
Cipősdoboz akciójához történő csatlakozás" tárgyú sürgősségi előterjesztéseket 14. és 15. napirendi 
pontként.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a sürgősségi előterjesztések napirendre vételét.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága 
186/2022. (XI. 23.) NOKSB határozata
a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottsága úgy határoz, hogy a 2022. november 23-i ülésének napirendjére 
felveszi a „Az Oxygen Naphegy Kft.-vel és a Czakó Utcai Sport-és Szabadidőközponttal kötendő 
megállapodás" (14. napirendi pont), valamint az „A Baptista Szeretetszolgálat karácsonyi 
Cipősdoboz akciójához történő csatlakozás" (15. napirendi pont) című sürgősségi 
előterjesztéseket.

Remenyik Ildikó, elnök: szavazásra tette fel a napirendi javaslatot a fenti kiegészítésekkel.
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A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
187/2022. (X\. 23.) NOKSB határozata
a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottsága a 2022. november 23-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló rendeletének megalkotása
Előterjesztő: Dr. Sándor Rétemé, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

2. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 1/2022. (II. 
28.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

3. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális és 
gyermekjóléti pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról 
szóló 6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelete módosítása
Előterjesztő: Korsós Borbála alpolgármester, Tölcsér Borbála képviselő, Molnárka Gábor 
képviselő

4. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális és 
gyermekjóléti pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról 
szóló 6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelete módosítása
Előterjesztő: Dr. Sándor Rétemé, Marschall Máté, Fazekas Csilla, Gulyás Gergely Kristóf, 
Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula képviselők

5. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési
szabályzatáról szóló .... /20.... (......) önkormányzati rendelet, valamint az I. kerület
közterületein a járművel várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás kiadásának 
szabályozásáról szóló 24/2011. (X. 28.) önkormányzati rendelete módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

6. A Budavári Zsinagóga Fejlesztési Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság létrehozása, 
valamint az ügyvezető és felügyelőbizottsági tagok kinevezése
Előterjesztő: Csobánczy Gábor alpolgármester

7. A Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont intézményvezetői (magasabb vezetői) 
beosztásával összefüggő pályázat kiírása és közzététele, valamint a pályázati eljárásban 
véleményező bizottság létrehozása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

8. A Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont infrastruktúra-fejlesztése
Előterjesztő: Dr. Sándor Rétemé, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők
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9. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egyesített Bölcsőde alapító okiratának 
módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

10. A 2022/2023. évi fűtési idényben az önkormányzati intézmények foglalkoztatottjai részére 
egyszeri rezsi-támogatás nyújtása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

11. A női foglalkoztatottak menstruációs időszaka alatt nyújtott foglalkoztatott! kedvezmények 
biztosítása
Előterjesztő: Korsós Borbála alpolgármester, Tölcsér Borbála képviselő, Molnárka Gábor 
képviselő

12. Az Ars Sacra Alapítvány által benyújtott támogatási kérelem elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

13. A Tibetet Segítő Társaság Sambhala Tibet Központ Alapítvány által benyújtott támogatási 
kérelem elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

14. Az Oxygen Naphegy Kft.-vel és a Czakó Utcai Sport-és Szabadidőközponttal kötendő 
megállapodás
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

15. A Baptista Szeretetszolgálat karácsonyi Cipősdoboz akciójához történő csatlakozás
Előterjesztő: Fazekas Csilla, Gulyás Gergely Kristóf, Marschall Máté, Timár Gyula, Varga 
Dániel, Zsitnyákjános képviselők

16. Egyebek

Zárt ülésen:

17. Lakásfenntartási támogatás megállapítása iránti kérelmet elutasító határozat ellen 
benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester
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1. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló rendeletének megalkotása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

Remenyik Ildikó, elnök: az előterjesztéshez polgármesteri módosító indítvány érkezett.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a polgármesteri módosító indítványban foglaltakat.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
188/2022. fXL 23.Í NOKSB határozata
polgármesteri módosító indítványról az „A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 
Képviselő-testülete Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló rendeletének megalkotása" 
tárgyú előterjesztés vonatkozásában

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága 3 igen, 4 nem szavazattal elutasításra javasolja a Képviselő-testületnek a 
„Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló rendeletének megalkotása" tárgyú előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslathoz benyújtott polgármesteri módosító indítványban foglaltakat.

Remenyik Ildikó, elnök: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 4 igen, 3 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
189/2022. jXL 23.1 NOKSB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló rendeletének megalkotásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
rendeletének megalkotása" tárgyú előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

2. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 1 /2022. (II. 
28.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Remenyik Ildikó, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
190/2022. (XL 23.) NOKSB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 1/2022. (II. 28).) 
önkormányzati rendelet módosításáról
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Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága 3 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022, évi költségvetéséről szóló 
1/2022. (II. 28.) önkormányzati rendelet módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot.

3. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális és 
gyermekjóléti pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról 
szóló 6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelete módosítása
Előterjesztő: Korsós Borbála alpolgármester, Tölcsér Borbála képviselő, Molnárka Gábor 
képviselő

Remenyik Ildikó, elnök: előterjesztés lényege, hogy a születési támogatás kérelmezés!' idő 
időintervalluma 90 napról 120 napra változna.

Tölcsér Borbála, képviselő: ahhoz, hogy családbarátok legyenek, előterjesztésekre van szükség. Ennek 
a bizottságnak a munkája során többször tapasztalták, hogy a határidőkből igen könnyű kicsúszni, 
emellett a személyes ismerősi körében is van olyan I. kerületben élő, akinek még csak tudomása sem 
volt arról, hogy lehetősége van születési támogatás igénybevételére. A gyermekágyi időszak, illetve az 
első néhány hónap, amikor megszületik egy gyermek, az teljes azzal, hogy a szülő megismerkedik a 
gyermekével, az újszerű napi rutinokat kialakíthatja, és teljen ez a gondoskodással és az együtt töltött 
idővel, és ne azzal, hogy a családoknak bürokratikus ügyeket kell intézniük. Ez a plusz egy hónap 
segítségükre lehet abban, hogy ne érezzék úgy, hogy kapkodniuk kell egy-egy ilyen ügyben. Bízik abban, 
hogy ezt mindenki támogatni tudja. Kis módosítás, de éppen az ilyen apró módosítások szükségesek 
ahhoz, hogy a kerületben élők még inkább úgy érezzék, hogy figyelnek rájuk, és igyekeznek minél 
inkább az ő igényeiknek megfelelően reformálni a rendeleteiket.

Remenyik Ildikó, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
191/2022. jXL 23.1 NOKSB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális és 
gyermekjóléti pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 
6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelete módosításáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális és gyermekjóléti pénzbeli, 
természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 6/2015. (II. 27.) 
önkormányzati rendelete módosítása" - előterjesztő: Korsós Borbála alpolgármester, Tölcsér 
Borbála képviselő, Molnárka Gábor képviselő - tárgyú előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot.
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4. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális és 
gyermekjóléti pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról 
szóló 6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelete módosítása
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Fazekas Csilla, Gulyás Gergely Kristóf, 
Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula képviselők

Remenyik Ildikó, elnök: előterjesztés célja a fűtési idényben nyújtandó támogatást.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: az előterjesztés október 17-én került benyújtásra, és mind a két, 
akkoriban behozott előterjesztés tárgytalanná vált olyan szempontból, hogy a szociális rendelet
módosítását már tárgyalta és el is fogadta a testület, az SZMSZ módosításra pedig érkezett egy másik 
verzió. Az előterjesztők egységes szándékkal visszavonják az előterjesztést a holnapi képviselő-testületi 
ülésre, de ennek az aláírása még nem történt meg.

Remenyik Ildikó, elnök: tudomásul vették a tájékoztatást, azonban ma erről szavazniuk kell.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
192/2022.0(1. 23T NOKSB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális és 
gyermekjóléti pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 
6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelete módosításáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága 7 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő-testületnek az „A 
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális és gyermekjóléti 
pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 6/2015. (II. 27.) 
önkormányzati rendelete módosítása" - előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, 
Fazekas Csilla, Gulyás Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula képviselők - tárgyú 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

5. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési
szabályzatáról szóló ...../20.... (..... ) önkormányzati rendelet, valamint az I. kerület
közterületein a járművel várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás kiadásának 
szabályozásáról szóló 24/2011. (X. 28.) önkormányzati rendelete módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Remenyik Ildikó, elnök: az előterjesztéshez képviselői módosító indítvány érkezett, melyet a bizottsági 
tagok megkaptak. A cél a turistabuszok közlekedésének szigorúbb reglementációja, a hosszabb távú 
cél pedig a közlekedési káosz elkerülése.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a képviselői módosító indítványban foglaltakat.

A bizottság 4 igen, 3 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
193/2022. (XI. 23.) NOKSB határozata
Varga Dániel módosító indítványról a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő
testülete szervezeti és működési szabályzatáról szóló.... /20....(.......) önkormányzati rendelet,
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valamint az I. kerület közterületein a járművel várakozás díjénak és a várakozási hozzájárulás 
kiadásának szabályozásáról szóló 24/2011. (X. 28.) önkormányzati rendelete módosítása 
vonatkozásában

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága támogatja Varga Dániel a „Az I. kerület közterületein a járművel várakozás 
díjának és a várakozási hozzájárulás kiadásának szabályozásáról szóló 24/2011. (X. 28.) 
önkormányzati rendelet módosítása" tárgyú előterjesztéshez benyújtott képviselői módosító 
indítványában foglaltakat.

Remenyik Ildikó, elnök: szavazásra tette fel a rendeletalkotási javaslatot a fenti módosítással együtt.

A bizottság 4 igen, 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
194/2022. fXL 23.1 NOKSB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési
szabályzatáról szóló .... /20.... (..... ) önkormányzati rendelet, valamint az I. kerület
közterületein a járművel várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás kiadásának 
szabályozásáról szóló 24/2011. (X. 28.) önkormányzati rendelete módosításáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a „A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat
Képviselő-testülete szervezeti és működési szabályzatáról szóló.... /20....(.......) önkormányzati
rendelet, valamint az I. kerület közterületein a járművel várakozás díjának és a várakozási 
hozzájárulás kiadásának szabályozásáról szóló 24/2011. (X. 28.) önkormányzati rendelete 
módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot a 193/2022. (XI. 23.) 
NOKSB határozatban foglalt módosítással.

6. A Budavári Zsinagóga Fejlesztési Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság létrehozása, 
valamint az ügyvezető és felügyelöbizottsági tagok kinevezése
Előterjesztő: Csobánczy Gábor alpolgármester

Remenyik Ildikó, elnök: az öt méter mélységben egy középkori zsinagóga hatalmas turisztikai potenciált 
hordez magában. Az ingatlan, melynek területén a zsinagóga helyezkedik el, önkormányzati 
tulajdonban áll, így a feltárás és a láthatóvá tétel egy nonprofit gazdasági társaság alapításával oldható 
meg. A társaság alapítása 3 millió Ft tőkével és 28 millió Ft tőketartalékkal valósulna meg.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
195/2022. fXI. 23.) NOKSB határozata
a Budavári Zsinagóga Fejlesztési Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság megalapításáról, 
ügyvezetőjének megválasztásáról, valamint Felügyelőbizottsága tagjainak megválasztásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága 3 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Budavári Zsinagóga Fejlesztési Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság
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létrehozása, valamint az ügyvezető és felügyelőbizottsági tagok kinevezése" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatokat.

7. A Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont intézményvezetői (magasabb vezetői) 
beosztásával összefüggő pályázat kiírása és közzététele, valamint a pályázati eljárásban 
véleményező bizottság létrehozása 
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Remenyik Ildikó, elnök: a közelmúltban 3 fő nyújtotta be a pályázatát, melyből ketten feleltek meg a 
kiírásban foglalt feltételeknek. A képviselő-testület nem döntött az intézményvezető személyéről, ezért 
szükségessé vált az újabb pályázat kiírása, valamint ennek a menedzseléséhez szükség van egy 3 fős 
bizottság összehívására is.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
196/2022. 0(1. 233 NOKSB határozata
a Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont intézményvezetői (magasabb vezetői) beosztásával 
összefüggő pályázat kiírásáról és közzétételéről, valamint a pályázati eljárásban véleményező 
bizottság létrehozásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága 3 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont intézményvezetői (magasabb 
vezetői) beosztásával összefüggő pályázat kiírása és közzététele, valamint a pályázati 
eljárásban véleményező bizottság létrehozása" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

8. A Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont infrastruktúra-fejlesztése
Előterjesztő: Dr. Sándor Péterné, Marschall Máté, Varga Dániel, Fazekas Csilla, Gulyás 
Gergely Kristóf, Dr. Patthy Szabolcs, Timár Gyula, Zsitnyákjános képviselők

Remenyik Ildikó, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.

A bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
197/2022. (XL 23.) NOKSB határozata
a Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont infrastruktúra-fejlesztésről

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Czakó utcai Sport- és 
Szabadidőközpont infrastruktúra-fejlesztése" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.
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9. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egyesített Bölcsőde alapító okiratának 
módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Remenyik Ildikó, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
198/2022. (Xl. 23.Í NOKSB határozata
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egyesített Bölcsőde alapító okiratának 
módosításáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat Egyesített Bölcsőde alapító okiratának módosítása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

10. A 2022/2023. évi fűtési idényben az önkormányzati intézmények foglalkoztatottjai részére 
egyszeri rezsi-támogatás nyújtása 
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Remenyik Ildikó, elnök: a cél az, hogy az alkalmazottaknak a fűtési szezonban 100 000 forint támogatást 
tudjanak nyújtani.

Tölcsér Borbála, képviselő: azért szól hozzá, hogy senki ne érezze azt, hogy ne támogatna bármiféle 
támogatást az önkormányzati dolgozók, illetve önkormányzati intézmények foglalkoztatottjai részére. 
Azzal nem ért egyet, hogy egy ilyen típusú támogatás nincsen semmiféle szociális kritériumhoz kötve, 
hiszen nem tudják, hogy a családban milyen bevételi forrásból gazdálkodik egy-egy itt dolgozó. Lehet, 
hogy éppen egy hölgynek, aki dolgozik egy önkormányzati intézményben, a férje cégvezető. Ezért nem 
érzi fairnek, hogy mindenféle megkötés nélkül ilyen típusú támogatást nyújtsanak. Nem a támogatással 
önmagában van problémája; nagyon örül annak, ha minél több kerületben élőnek vagy kerületben 
dolgozónak minél többféle támogatást tudnak nyújtani, de számára az előterjesztés ilyen formában az 
említettek miatt nem elfogadható.

Remenyik Ildikó, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága 
199/2022. ÍXI. 23.) NOKSB határozata
a 2022/2023. évi fűtési idényben az önkormányzati intézmények foglalkoztatottjai részére 
egyszeri rezsi-támogatás nyújtásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága 1 igen szavazattal, 6 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A 2022/2023. évi fűtési idényben az önkormányzati intézmények 
foglalkoztatottjai részére egyszeri rezsi-támogatás nyújtása" tárgyú előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.
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11. A női foglalkoztatottak menstruációs időszaka alatt nyújtott foglalkoztatotti kedvezmények 
biztosítása
Előterjesztő: Korsós Borbála alpolgármester, Tölcsér Borbála képviselő, Molnárka Gábor 
képviselő

Remenyik Ildikó, elnök: képviselői módosító indítvány érkezett az előterjesztéshez.

Tölcsér Borbála, képviselő: amikor elolvasta a módosító indítványt, borzasztóan rossz érzések törtek 
felszínre benne. Szomorúnak tartja azt, hogy a az első mondattal máris azt próbálják sugallni a Fideszes 
képviselőtársak, hogy a Momentum által benyújtott előterjesztés bármilyen szinten is egyenlőtlenné 
tenné a nőket a férfiakkal szemben, és szembemenne akármikor is az egyenlőségért folytatott 
küzdelemmel. Véleménye szerint felismerni a nők és férfiak közti teljesen nyilvánvaló különbségeket 
egyáltalán nem szégyen, és reagálni ezekre a teljesen nyilvánvaló különbségekre még kevésbé. A 
módosító szövegezése terjengősen megfogalmazott, nagyon szép köntösbe csomagolt leirata annak, 
hogy csúsztatás. Ismerik ezt az intézményt; mindegy, hogy valaki a versenyszférában dolgozik vagy 
közszférában, a csúsztatás intézménye létezik már most. Szeretné, ha mindnyájan tisztán látnák, hogy 
vannak olyan érintettek, akik a gyakorlatban nem tudnának honnan hová munkaórákat csúsztatni, 
ilyenek például az óvónők, és sajnos akadnak további olyan munkakörök is, ahol nem megoldható a 
csúsztatás. A reggeli bizottsági ülésen Gulyás képviselőtársa diszkriminációt emlegetett, most pedig 
éppen ő az, aki Fazekas Csillával karöltve valóban diszkriminatív javaslattal él, hiszen itt nem másról 
beszélnek, mint hogy van egy-egy olyan társadalmi réteg, a fájdalmas mentsruációval élő nők, akik közül 
bizonyos nők megkaphatnák ezt a kedvezményt, mások pedig nem kaphatnák meg ezt a kedvezményt 
vagy rugalmasságot, hiszen a munkakörükből fakadóan ez nekik nem tudna járni. Tehát úgy véli, hogy 
ez a diszkrimináció, nem pedig az, hogy alapvetően úgy állnak a társadalomhoz, hogy minimum 
elvárásnak tartják azt, hogy egy nő azon nőtársára, aki ezzel a fajta fájdalmas menstruációval küzd, 
empátiával tekintsen, ne pedig irigységgel. Továbbá ha egy, a módosító indítványban megfogalmazott 
egyszerű csúsztatáshoz orvosi igazolást várnak, az számára meglepő. Úgy véli, hogy a csúsztatás 
intézménye olyan valami, amit egy normális világban az ember a felettesével egyszerűen csak 
megbeszél. Fliszi, hogy a Budavári Önkormányzat cégei olyan munkahelyek, ahol van emberség, 
empátia és van ilyen fajta rugalmasság már most, ezért összefoglalva; ennek a módosítüó indítványnak 
semmi értelme nincsen. Ez egy nagyon ügyes politikai lépés, hiszen így nem kell felvállalnia azt a 
Fidesznek, hogy egyébként a nőket másodrendű állampolgárnak tekinti még mindig, és nem támogatja 
a fájdalmas menstruációval küzdő nőket. Még ügyesebb lépés, hogy épp egy női képviselő neve alatt 
érkezett be ez a módosítás. Nagyon szomorúnak tartja, hogy Fazekas Csilla képviselőtársa ehhez a 
nevét adja, és nőként úgy gondolja, hogy ez az ügy nem ér annyit, hogy az előterjesztést az eredeti 
formájában tárgyalják és fogadják el. És bár furcsán hangzik éppen abban a kontextusban, amikor is 
most éppen nőkről beszél, de tulajdonképpen nem tett mást ez az indítvány, mint kiherélte az eredeti 
előterjesztést.

Remenyik Ildikó, elnök: ha jól értelmezti, képviselő asszony számára az egyik gond a módosítóval az, 
hogy orvosi igazolással kéne alátámasztani, vagy hogy pótolni kell a munkaidőt.

Tölcsér Borbála, képviselő: az orvosi igazolás önmagában olyan szempontból nem probléma, hogy az 
eredeti előterjesztésükben is szerepel, hogy azt az egy extra szabadnapot, pótszabadságot is orvosi 
igazolással alátámasztva vehetik csak ki az érintett, tehát nem alanyi jogon jár. Azzal van problémája, 
hogy ahogyan említette, a csúsztatás intézménye létezik, tehát most azt mondják, hogy a csúsztatás 
intézményét gyakorlatilag hozzá kötik egy orvosi igazoláshoz. Felháborítja ez a megfogalmazás, 
hozzáállás és módosítás.
A módosításból nem azt vélte kiolvasni, hogy szabadnap bepótolásáról van szó; nem is feltétlenül lát 
benne olyat, hogy szabadnap. Véleménye szerint nem is jól van megfogalmazva a módosító indítvány, 
hiszen csak arról beszélnek, hogy a kimaradt munkaidőt pótolni kell, de az nincsen meghatározva, hogy
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ez a kimaradt munkaidő lehet teljes 8 óra, lehet egy teljes munkanap, vagy éppen csak két óra, amit 
ide-oda csúsztat valaki. Tehát ez nagyon pongyola ilyenformán megfogalmazva. Azt érti, hogy 
részletszabályok kidolgozását egyébként a gazdasági társaságok ügyvezetőire bízza, de véleménye 
szerint egységes szabályozásra lenne szükség, ha egyébként több céget, intézményt is érintene ez a 
fajta engedmény. Pont ezt a rendszert nem tartja átláthatónak, miközben a módosító indítvány 
átláthatóságról beszél. Kérdés, hogyan lesz átlátható az, ha az egyik gazdasági cégnél ilyen a 
szabályozás és a rugalmasság, a másiknál meg amolyan; az egyik el tud menni szabadságra, a másik 
pedig nem, mert az egyiknek olyan típusú munkavégzése, hogy nem tud csúsztatni, a másik pedig le 
tudja csúsztatni. Számára egy egységes szabályrendszer az, ami biztosítja azt a fajta átláthatóságot, 
amit megfogalmaz a módosító előterjesztője is.
Tehát véleménye szerint teljesen ellentmondásos, pongyola, számára nem befogadható és nem 
támogatható ez a módosítás.

Remenyik Ildikó, elnök: azért is lenne fontos, hogy orvosi igazolást hozzon, mert abban az esetben, ha 
ez nem történik meg, akkor visszaélések történhetnek. Emellett nagyon fontosnak tartja, hogy akinek 
gondjai vannak, fájdalma van, vizsgáltassa ki magát, nehgoy esetleg valamilyen problémára később 
derüljön csak fény.
A munkaidő bepótololása kapcsán elmondta, akár jó ötletnek is tartaná egy olyan helyen, ahol csak nők 
dolgoznak, de tart attól, hogy ott, ahola férfiak és nők együtt dolgozak, az éves szinten mekkora 
kedvezmény a nőknek, és hogy ez esetleg mekkora feszültséget tud generálni a kollegák között.

Tölcsér Borbála, képviselő: az eredeti előterjesztésben is szerepel a szakorvosi igazolás, tehát az 
egyáltalán nincsen ellenére. Ha az eredeti előterjesztést elolvassák, abban világosan látható, hogy ez 
maximum 11-12 napot érinthet, míg nem tudják, hogy a rendkívül pongyolán megfogalmazott 
módosító indítvány hány napra tér ki. Utóbbiban nincs konkrét skálázhatóság, tervezhetőség. 
Véleménye szerint nagyon sok minden hiányzik a módosítóból.
Elmondta, bántja az, hogy ez egy nőtársától érkezett. A Gazdasági és Jogi Bizottság reggeli ülésén is 
elmondta, nem szégyelli ezt felvállalni, jómaga is endometriózissal él; nem véletlen, hogy elkezdtek 
tanakodni erről, nem véletlen, hogy egyébként üdvözölték, hogy a Terézvárosban már bevezetésre 
került ez a nőknek nyújtott kedvezmény. Ha csak a saját példáját nézni, részéről ez egyáltalán nem a 
munkakerülés szándékáról szól; imád dolgozni, dolgozik is heti 80 órát. Ez pusztán arról szól, hogy 
előfordul, hogy a sürgősségin köt ki azért, mert olyan fájdalmai vannak, amit tényleg senkinek nem 
kíván. Nagyon szeretné azt, hogy a társadalmat is neveljék kicsit abba az irányba, hogy azok a nők, akik 
nem kényszerülnek ezzel együtt élni, érezzenek valamiféle empátiát, és ne a munkakerülést lássák 
ebben, ne irigykednek arra, aki elmehet arra a plusz egy napra, mert ez nem egy vidám plusz nap, 
hanem jobb esetben, ha nem köt ki az ember a sürgősségin, akkor egy magzatpózban, forró vizes 
palackokkal eltöltött plusz nap.

Remenyik Ildikó, elnök: kérdése, hogy azzal a férfi kollegával szemben, akinek valamilyen be nem 
gyógyuló sebe van, és folyamatosan kötözésre jár, és ezért folyamatosan kivesz mikor 
betegszabadságot, mikor fizetett szabadságot, az hogyan egálban, hogyan kompenzálható.

Tölcsér Borbála, képviselő: ahogyan említette, azt, hogy vannak a férfiak és nők közt nyilvánvaló 
különbségek, azokat észrevenni egyáltalán nem veszélyes és nem diszkriminatív. Úgy gondolja, hogy 
sok férfitársa szerencsére már elég jól vannak edukálva például az endometriózis témájában, ami 
gyakran a családtervezés során is előkerülő téma, hiszen az endometriózis egy olyan dolog, ami 
szervesen hat az életre.
Véleménye szerint egy sebkötözés tipikusan olyan ügy, hogy kér engedélyt a főnökétől, hogy el kell 
szaladnia a kórházba, egy fogorvosi vizit is hasonló. Úgy gondolja, hogy az önkormányzat cégei olyan 
intézmények, ahol van egy ilyenfajta empátia és rugalmasság. Az nem havonta ismétlődő probléma, ha 
valakit például baleset ér, és sebkötözésre megy, hanem egyszeri rugalmasságot kívánó helyzet, míg 
egy nőnek évtizedeken át kell küzdenie egy havonta visszatérő helyzettel. Említette, hogy nem csupán
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a nőtársaktól várna valanniféle empátiát és megértést, hanem szeretné, hogy ez az edukáció a férfiakat 
elérje is annyira, hogy ők se irigységgel tekintsenek arra plusz egy napra. Ha valaki ettől úgy érzi, hogy 
negatív megkülönböztetésben részesül, akkor érdemes visszamennie az iskolapadba, és kicsit tanulni 
még a világról. Nagyon szigorú ebben, mert nagyon hisz az empátia és az elfogadás intézményében. 
És elfogadni azt, hogy valakinek hónapról-hónapra felmerül egy ilyen nehéz és fájdalmas állapot az 
életében, azt talán nem olyan nehéz elfogadni.

Remenyik Ildikó, elnök: nagyon sok mindenben egyetért. Ott viszont elakad, hogy amennyiben nem tud 
elmenni dolgozni, az betegség, amennyiben nem így kezelik, akkor pedig az évente több mint félévnyi 
szabadság. Biztosan futna egy kört az intézményekben, olyan helyeken, ahol nem csak nők dolgoznak, 
hogy hogyan fogadják a férfi kollégák, hogyan kivitelezhető. Vagy esetleg valóban milyen módosítás 
szükséges ahhoz, hogy kivitelezhető legyen, és ne azt érjék el, hogy segíteni akarnak, de közben 
feszültséget generálnak.

Tölcsér Borbála, képviselő: az általános szabadság egy szabadon tervezhető dolog. Az, hogy fáj vagy 
nem fáj, nem egy szabadon tervezhető. Ezért almát a körtéhez összehasonlítás ez, mert véleménye 
szerint - de lehet, hogy benne van túl sok empátia ha férfitársainak lenne valami olyan betegsége, 
ami nasonló módon, hónapról-hónapra visszatérő és ezzel jár, akkor inkább örülne annak, hogy 
megtehetik, hogy nem szenvednek. Kérdés, hogy miért kellene örülni annak, hogy ott ül mellette és 
szenved, hanem annak örülk, hogy hazaengedik, nyugalomban lehet, nem okoz neki ez további 
mentális problémákat.

Remenyik Ildikó, elnök: haza van engedve, de az plusz nap vagy vagy pedig a bepótolás.

Tölcsér Borbála, képviselő: az eredeti előterjesztésben az szerepel, hogy havi egy plusz szabadnap a 
rendes szabadságon felül. Ugyanezen módon került bevezetésre ez Terézvárosban. Eredményeket 
még nem lehet látni, de azt gondolták, hogy ez egy olyan kezdeményezés volt, ami hasznos lehet az 
önkormányzatnál dolgozó hölgyek számára is. Ha később, fél év múlva azt látják, hogy nem veszik 
igénybe, nincs eredménye, akár ki is lehet vezetni. Azt gondolom, hogy ennyi felvilágosultságra szükség 
van egy ilyen intézményrendszerben.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: kéri, hogy higgye el képviselő asszony, átérzi a problémát, de vannak 
olyan polgártársaik, akik ugyanígy havi rendszerességű krónikus betegségek miatt szenvednek, például 
a krónikus fejfájással küzdők, akiknek akár havi szinten 5-8-10 napig is tarthat az állapot, például csak 
sötétben tudnak ülni, tehát esélyük sincsen bemenni dolgozni. És nekik betegszabadságot kell kivenni 
erre az időre. Sajnos nagyon-nagyon sokfajta betegség, nagyon sokféle emberi sors van, és nem tudják 
egyesével, mindenkinek szabályozni azt, hogy miért és hogyan kapjon betegszabadságot. A kialakult 
társadalombiztosítási rendszeren keresztül van fizetett betegszabadság. Végtelenül egyetértve azzal, 
hogy ezek a napok borzasztóak lehetnek, de sok más embernek nagyon sok más miatt is lehetnek 
borzasztó napjai, akár havi rendszerességgel testi tünetek, betegsége miatt, és róluk nem készül 
előterjesztés.
A módosító javaslat kapcsán, miszerint miért nem egy fix nap, miért akár rövidebb vagy hosszabb idő, 
elmond egy élethelyzetet. A ciklus nem feltétlenül reggel 8 órakor kezdődik, kezdődhet délután 4 
órakor is. Ha valakire délután 4 órakor jön rá a görcsös roham, akkor nyilván nem feltétlenül akar 
kivenni egy egész nap szabadságot; lehet hogy másnapra már olyan állapotban lesz, hogy tud munkát 
végezni, és a munkáltatónak és a munkavállalók is jobb, ha emiatt nem egy plusz egész nap 
szabadságot vesz ki, hanem rugalmasan meg lehet oldani a munkaidejét. Nyilván olyan is előfordulhat, 
hogy hajnal 3-kor jönnek a görcsrohamok, ami egy teljesen másféle helyzetet eredményez, lehet, hogy 
egy napig vagy akár több mint egy napig is olyan fájdalmakkal küzd valaki, ami megnehezíti a 
munkavégzését.
Az a megoldást, hogy az ilyen problémákkal küzdők részére adjanak havonta egy szabadnapot, egyrészt 
aránytalanul nagy terhet ró a munkáltatókra, másrészt sok esetben nem oldja meg problémát, mert
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egy nap egyébként a legtöbb esetben nem elég arra, hogy a fájdalmak abbamaradjanak, illetve 
hátrányosan különbözteti meg azokat, akik másféle krónikus betegségtől szenvednek.

Tölcsér Borbála, képviselő: Gulyás képviselőtársa azt mondta, hogy a rendszer egységes, ez alapján 
fizetik a társadalombiztosítási hozzájárulást. Ki kell hogy ábrándítsa; a rendszer nem egységes, hiszen 
azért, mert valaki szül egy gyereket, máris jelentősen több szabadságra tesz szert.
Megkérdezte - mert véletlenül sem szeretné azt a benyomást kell tenni, hogy problémája lenne a 
gyermekes szülőkkel - , hogy azt is diszkriminatívnak érzi-e, hogy azért, mert valakinek van egy 
gyermeke, több szabadságot kap.
Az a gondolat, hogy a munkáltatóra aránytalan terhet ró ez a plusz havi egy szabadnap, önmagában 
nem állja meg a helyét, hiszen számtalan kutatás bizonyítja, hogy a munkavégzés hatékonysága 
jelentősen lecsökken fizikai fájdalom megélése kapcsán - nem beszélve arról, hogy a fizikai fájdalom 
komoly mentális terheléssel is járhat. Ennke következtében olyan mértékben csökken a hatékonyság, 
hogy nem beszéhetnek arról, hogy ez hatalmas terhet róna a munkáltatóra.

Remenyik Ildikó, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a képviselői 
módosító indítványban foglaltakat.

A bizottság 4 igen, 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
200/2022. (Xl. 23.) NOKSB határozata
Fazekas Csilla és Gulyás Gergely Kristóf képviselők módosító indítványról az „A női 
foglalkoztatottak menstruációs időszaka alatt nyújtott foglalkoztatotti kedvezmények 
biztosítása" tárgyú előterjesztés vonatkozásában

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága támogatja Gulyás Gergely Kristóf és Fazekas Csilla a „A női foglalkoztatottak 
menstruációs időszaka alatt nyújtott foglalkoztatotti kedvezmények biztosítása" tárgyú 
előterjesztéshez benyújtott képviselői módosító indítványában foglaltakat.

Remenyik Ildikó, elnök: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a 
módosító indítványban foglaltakkal.

A bizottság 4 igen, 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
201/2022. (Xl. 23.) NOKSB határozata
a női foglalkoztatottak menstruációs időszaka alatt nyújtott foglalkoztatotti kedvezmények 
biztosításáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A női foglalkoztatottak 
menstruációs időszaka alatt nyújtott foglalkoztatotti kedvezmények biztosítása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a 200/2022. (XI. 22.) NOKSB határozatban 
foglalt módosítással.
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12. Az Ars Sacra Alapítvány által benyújtott támogatási kérelem elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Remenyik Ildikó, elnök: alapítványa kérelmező, igya bizottság csakjavaslatot tesz. A javasolt támogatási 
összeg 5,5 millió Ft.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága 
202/2022. (Xl. 23.) NOKSB határozata
az Ars Sacra Alapítvány által benyújtott támogatási kérelem elbírálásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Az Ars Sacra Alapítvány 
által benyújtott támogatási kérelem elbírálása" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

13. A Tibetet Segítő Társaság Sambhala Tibet Központ Alapítvány által benyújtott támogatási 
kérelem elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Remenyik Ildikó, elnök: alapítvány a kérelmező, így a bizottság csakjavaslatot tesz.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
203/2022. fXL 23T NOKSB határozata
a Tibetet Segítő Társaság Sambhala Tibet Központ Alapítvány által benyújtott támogatási 
kérelem elbírálásáról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Tibetet Segítő Társaság 
Sambhala Tibet Központ Alapítvány által benyújtott támogatási kérelem elbírálása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

14. Az Oxygen Naphegy Kft.-vel és a Czakó Utcai Sport-és Szabadidőközponttal kötendő 
megállapodás
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester 

Remenyik Ildikó, elnök: az előterjesztés sürgősséggel került benyújtásra.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
204/2022.0<l. 23.) NOKSB határozata
az Oxygen Naphegy Kft.-vel és a Czakó Utcai Sport-és Szabadidőközponttal kötendő 
megállapodásról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Az Oxygen Naphegy Kft.- 
vel és a Czakó Utcai Sport-és Szabadidőközponttal kötendő megállapodás" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

15. A Baptista Szeretetszolgálat karácsonyi Cipősdoboz akciójához történő csatlakozás
Előterjesztő: Fazekas Csilla, Gulyás Gergely Kristóf, Marschall Máté, Timár Gyula, Varga 
Dániel, Zsitnyákjános képviselők

Remenyik Ildikó, elnök: az előterjesztés sürgősséggel került benyújtásra.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
205/2022. ÍXI. 23.1 NOKSB határozata
a Baptista Szeretetszolgálat karácsonyi Cipősdoboz Akciójához történő csatlakozásról

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete Népjóléti, Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Baptista 
Szeretetszolgálat karácsonyi Cipősdoboz akciójához történő csatlakozás" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

További észrevétel, hozzászólás nem lévén a levezető elnök megköszönte a részvételt és az ülést 
bezárta.

Budapes
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